
Sütevaka kool on 
rahapuuduses
Pärnu eliitgümnaasiumi omanik Neeme 
Ellermaa tahab omandist loobuda
ANU SAARE________________

Pärnu

Pärnu eliitkooliks peetav Pär
nu Sütevaka Humanitaargüm
naasium vaevleb rahapuudu
ses, mistõttu kooli omanik ning 
direktor Neeme Ellermaa tahab 
koolist loobuda.

“Kooli direktor Neeme Eller
maa tunnistas kooli nõukogule, 
et ei jõua enam kooli üleval pi
dada,” ütles haridusprobleemi
dega tegelev abilinnapea Peeter 
Orav. Ta lisas, omanik ei suu
da tasuda poole miljoni krooni 
suuruseks kasvanud võlga ja 
tahab oma omandist loobuda.

Sütevaka kooli võlad moo
dustavad 15 protsenti kooli eel
arvest, maksmata on kommu
naalmaksed ja riigimaksud.

Linn pole omanikuga 
rahul

Kooli ainuomanik Neeme Eller
maa tegi avalduse, kus soovib 
loobuda omandist 99 protsendi 
ulatuses ja jätta endale vaid 
ühe protsendi. ”Ta ütles, et on 
nõus kooli andma sellele, kes 
katab võlad,” rääkis Orav.

Kooli nõukogu tegi linnava
litsusele ettepaneku, et kooli 
omanikuks võiks saada Pärnu 
linn. “Sellest ei tuleks munitsi
paalkool, vaid linn asutaks koo
li sihtasutuse ja juhiks kooli 
selle kaudu,” selgitas Orav.

Abilinnapea sõnul pole linna
valitsus nõus jätma Ellermaale 
isegi ühte protsenti kooli oman
dist. Samuti ei soovi linn Eller- 
maad enam kooli direktoriks.

Orava sõnul on raskuste 
põhjus ka see, et kool ei esita
nud taotlust riiklikule tellimu
sele gümnaasiumiharidusega 
muusika- ja kunstikooli õpilas
te koolitamiseks riigi toel.

Orava hinnangul on Süteva
ka humanitaargümnaasium 
püsinud Pärnu ühe parima 
koolina. “Õpetajad on Pärnu
maa parimad ja õpilased on 
lausa priimused,” nentis ta.

Ajakirjas Favoriit avaldatud 
kõrgkoolidesse sissepääsemis- 
statistika järgi on Sütevaka

Pärnu humanitaargümnaasiu
mi direktor Neeme Ellermaa.
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kool Pärnu koolide seas teine ja 
Eestis üheteistkümnes.

Seni on Sütevaka humani
taargümnaasium elatunud 400 
õpilase õppemaksust, tänavu 
eraldas linnavalitsus koolile 1,2 
miljonit ja riigieelarvest toeta
ti kooli kahe miljoni krooniga.

Vanemad huvitatud kooli 
püsimajäämisest

Sütevaka humanitaargümnaa
siumi nõukogu lastevanemate 
esindaja Kadi Viira ütles, et 
kuigi Ellermaa on kooli juhti
mises teinud vigu, peaks es
malt aru pidama, kuidas toimi
da edasi. Tema sõnul on lapse
vanemad huvitatud, et humani- 
taarharidust andev kool püsi
ma jääks. Viira ütles, et kooli ei 
tohi õpilaste pärast pankrotti 
lasta, sest neil oleks raske sa
masugust kooli leida.

Orava sõnul puuduvad linna
valitsusel ändhieid selle kohta, 
nagu oleks kooli raha raisatud.


